

English Version

Saarland Volleyball Association and Mikasa Europe B.V. enter into forward-looking partnership

Saarbrücken, November 8, 2024 - The Saarland Volleyball Association (SVV) announces a significant partnership with Mikasa Europe B.V., which will come into effect on January 1, 2025. This strategic cooperation will sustainably strengthen the promotion and further development of volleyball in Saarland and provide new impetus. We are thus focusing on continuity and placing our trust in a well-known partner.

Mikasa as the exclusive ball partner of the SVV

As part of this cooperation, Mikasa Europe B.V. will act as the official and exclusive ball partner of the SVV. This agreement gives Mikasa the right to use the title "Official Ball Partner of the Saarland Volleyball Association" and to use the SVV logo in its communication materials.

Commitment to quality: MIKASA balls as official match balls

The SVV undertakes to use only MIKASA volleyballs with the "FIVB Approved" certificate as official match balls for all indoor and beach volleyball competitions in Saarland. In addition, the SVV will actively promote and present the high-quality MIKASA products on its website and at tournaments and events.

Support and joint commitment

Mikasa will support the SVV with material resources and marketing measures in order to further promote volleyball in Saarland and reach new target groups. This cooperation demonstrates the mutual commitment of Mikasa and the SVV to promoting volleyball in the region and increasing enthusiasm for the sport.

Common goals and outlook

The partnership between the SVV and Mikasa Europe B.V. marks an important step towards strengthening the sport of volleyball and the community in Saarland. Both parties are looking forward to a successful collaboration that promises sporting success and a positive development of volleyball culture in the region.

Hammer Sport

Hammer Sport will continue to be the representative company in Germany for us in responsibilities for sales and service.

The SVV highly appreciates to continue the great cooperation with Hammer Sport, which is present since 1985.

German Version

Saarländischer Volleyballverband und Mikasa Europe B.V. schließen zukunftsweisende Kooperation

Saarbrücken, 08. November 2024 – Der Saarländische Volleyballverband e.V. (SVV) verkündet eine bedeutende Partnerschaft mit Mikasa Europe B.V., die am 1. Januar 2025 in Kraft tritt. Diese strategische Kooperation wird die Förderung und Weiterentwicklung des Volleyballsports im Saarland nachhaltig stärken und neue Impulse setzen. Wir setzen damit auf Kontinuität und vertrauen einem bekannten Partner.

Mikasa als exklusiver Ballpartner des SVV

Im Rahmen dieser Zusammenarbeit wird Mikasa Europe B.V. als offizieller und exklusiver Ballpartner des SVV auftreten. Mit dieser Vereinbarung erhält Mikasa das Recht, den Titel „Offizieller Ballpartner des Saarländischen Volleyballverbandes“ zu führen und das SVV-Logo in seinen Kommunikationsmaterialien zu nutzen.

Verpflichtung zur Qualität: MIKASA-Bälle als offizielle Spielbälle

Der SVV verpflichtet sich, ausschließlich MIKASA-Volleyballbälle mit dem „FIVB Approved“-Zertifikat als offizielle Spielbälle für sämtliche Hallen- und Beachvolleyball-Wettbewerbe im Saarland einzusetzen. Darüber hinaus wird der SVV die hochwertigen MIKASA-Produkte auf seiner Website sowie bei Turnieren und Veranstaltungen aktiv bewerben und präsentieren.

Unterstützung und gemeinsames Engagement

Mikasa wird den SVV durch Sachmittel und Marketingmaßnahmen unterstützen, um den Volleyballsport im Saarland weiter voranzubringen und neue Zielgruppen zu erreichen. Diese Kooperation zeigt das beiderseitige Engagement von Mikasa und dem SVV, den Volleyballsport in der Region zu fördern und die Begeisterung für die Sportart zu steigern.

Gemeinsame Ziele und Ausblick

Die Partnerschaft zwischen dem SVV und Mikasa Europe B.V. markiert einen wichtigen Schritt zur Stärkung des Volleyballsports und der Gemeinschaft im Saarland. Beide Parteien blicken mit Vorfreude auf eine erfolgreiche Zusammenarbeit, die sportliche Erfolge sowie eine positive Entwicklung der Volleyballkultur in der Region verspricht.

Hammer Sport

Hammer Sport wird auch weiterhin als Repräsentant für uns in Deutschland für den Vertrieb und Service zuständig sein. Der SVV freut sich sehr, die gute Zusammenarbeit mit Hammer Sport, die seit 1985 besteht, fortzusetzen.